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Aanwezigen: zie presentielijst 

 

1. Welkom 

Ton opent de vergadering en heet allen welkom. 

 

2. Vaststellen agenda 

De agenda wordt vastgesteld met de aanvulling om te spreken over de samenstelling 

van een nieuwe werkgroep. Aangegeven wordt echter dat deze te laat is gepubliceerd. 

Gevraagd wordt deze eerder te publiceren. 

 

3. Verslag vergadering 13-4-2023 

Opgemerkt wordt dat onlangs bloembakken zijn verwijderd van de lantaarnpalen voor 

het notariskantoor. Gevraagd wordt waarom deze niet vastgemaakt kunnen worden om 

vandalisme tegen te gaan. Hierop wordt aangegeven dat dit niet mogelijk is. Daarnaast 

mogen de palen maar tot een maximum van 35 kg worden belast.  

 

Vervolgens wordt het verslag ongewijzigd vastgesteld.  

 

4. Mededelingen en ingekomen stukken 

Het voorstel om sociale thema avonden te organiseren wordt positief ontvangen. 

Verzocht wordt om punten aan te leveren aan de dorpstafel, bijvoorbeeld: Jongeren, 

ouderen, energiearmoede, energietransitie.. Gesprekken met o.a. Woonkwartier en 

Surplus zijn mogelijk. Informatie kan worden aangeleverd via de algemene mailbox  

info@dorpstafelfijnaart.nl.  

 

Hiernaast wordt voorgesteld om ook een thema-avond over de energietransitie te 

agenderen. 

 

Via N. Breure een mail ontvangen over o.a. de kosten van de Vuelta. Op deze mail is op 

2 mei jl. een antwoord verzonden. Ter verduidelijking wordt aangegeven dat de 

dorpsvereniging geen subsidie verstrekte aan Ondernemersvereniging doch slechts mee 

betaalde in de organisatiekosten van de doorkomst van de Vuelta en de Kerstmarkt. 

 

Het bestuur ontving een brief van de gemeente omtrent (vervolg)afspraken over de 

samenwerking tussen de dorpstafel en het gemeentebestuur. Dit naar aanleiding van 

een gesprek over het functioneren van de dorpstafels. Afgesproken is dat er korter wordt  

gecommuniceerd, mede intern bij de gemeente. Intern zijn werkafspraken gemaakt met 

de gebiedscoördinatoren. Teamleiders kunnen intern makkelijker betrokken worden. 

Koppeling aan medewerkers wordt nu gemonitord in de gemeente. Terugkoppeling aan 

de dorpstafel verwacht hierdoor te verbeteren. Een en ander zal in oktober a.s. worden 

geëvalueerd.  

 

Een bericht van verhindering van de nieuwe wijkagent is hedenmiddag ontvangen.  

 

mailto:info@dorpstafelfijnaart.nl
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De heren Breure en Vollebregt geven aan dat zij samen met enkele leden van het bestuur 

van de dorpsraad besloten hebben deze nieuw leven in te blazen. Dit omdat volgens hen de 

dorpstafel niet functioneert. Vervolgens ontspint zich een discussie over deze actie. Gezien 

de verschillen van inzicht wordt besloten deze discussie naar het einde van de vergadering 

te verplaatsen en de agenda verder af te werken. 

5. Terugkoppeling gesprek met college over functioneren dorpstafels 
zie toelichting bij ingekomen stukken. 
 

6. Terugkoppeling gesprek met wethouder over zwembad 

Naar aanleiding van de publicatie over het voortbestaan van de zwembaden heeft het 

bestuur middels een brief haar verontrusting over de toekomst van zwembad ‘de Oester’ 

geuit aan het college. Hierop heeft vanmorgen een gesprek met wethouder Van Dorst en 

de gemeentelijke projectleidster plaatsgevonden. In dit gesprek heeft het bestuur haar 

visie en mening omtrent het voorbestaan van het zwembad gegeven. 

 

7. Update project Vitaal Centrum 

Bas en Jeroen geven aan de hand van een presentatie uit de klankbordgroep een 

toelichting op de voortgang van het project centrumplan. Met name het openstellen voor 

doorgaand verkeer op de Eerste Kruisweg is van essentieel belang over de mogelijke 

verdere ontwikkeling.  

 

8. Update gemeentelijke projecten 

Jeroen geeft aan dat de werkzaamheden nabij de Dreef op 3 juli a.s. zullen starten. In 

eerste instantie zal de ontbrekende strook worden bestraat met klinkers omdat het 

inklinken van de grond met big bags vanwege verkeersveiligheid niet mogelijk is. Het 

straatwerk zal jaarlijks worden opgehoogd totdat de definitieve verharding aangebracht 

kan worden. Het werk zal drie weken in beslag nemen, waarvan de eerste twee weken 

de Dreef bereikbaar blijft voor fietsers. De laatste week (= eerste week van de 

schoolvakantie) zal deze niet bereikbaar zijn.  

 

Naar aanleiding van de afsluiting van de Haringvlietbrug houdt de gemeente het verkeer 

op de Oude Heijningsedijk nauwlettend in de gaten. Als door gevolg van deze afsluiting 

het sluipverkeer excessief toeneemt, met name het zware verkeer, zal de gemeente 

genoodzaakt zijn om deze af te sluiten. Tot op heden is hier nog niet voor gekozen. Als 

reden voor deze mogelijke afsluiting geeft de gemeente op dat de fundering van de het 

wegdek in mindere staat is. Door extra zwaar verkeer zouden de huizen schade op 

kunnen lopen.  

Vanuit de zaal wordt gesteld dat afsluiting van de Oude Heijningsedijk veel impact heeft 

op het landbouwverkeer. Omrijden kost veel tijd, van 5 min naar een kwartier. Het 

voorkomen van schade aan huizen is echter leidend en de Stadsedijk is beter bestand 

tegen toename van verkeersstromen i.v.m. betere conditie en fundering.   
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Vanuit de zaal wordt gevraagd hoe het bij afsluiting moet met de buurtbus. Hierop wordt 

aangegeven dat daar dan ook een oplossing voor gevonden moet worden en deze 

waarschijnlijk ook om zal moeten gaan rijden. 

Benadrukt wordt dat er in de gemeente door de afsluiting van de Haringvlietbrug de nodige 

verkeersproblemen ontstaan zijn. Daarbij wordt aangegeven dat dit een project van 

Rijkswaterstaat is en dat we hier nu eenmaal mee moeten omgaan. Over de 

verkeersproblemen waaronder op de snelwegen zijn klachten en meldingen ontvangen, 

maar gemeente kan niet veel doen gegeven de omstandigheden.  

De heer Breure merkt op dat de renovatie van de Appelaarsedijk impact heeft op het 

fietspad, doordat deze veel hoger is komen te liggen dan dit fietspad. Mogelijk overlast van 

afvloeiingswater kan hiervan het gevolg zijn. Jeroen geeft hierop aan dat de gemeente dit in 

de gaten zal houden. 
 

Jeroen geeft aan dat de kernkaarten vanaf 27 juni een twee wekelijkse update zullen krijgen. 

Nadere informatie over de ontwikkeling en voortgang van diverse projecten zijn inzichtelijk 

door een muisklik op het betreffende project. Vanaf genoemde datum wordt deze kernkaart 

gekoppeld aan het systeem van projectleiders. Deze kaart is alleen te vinden op de site van 

de gemeente. Later dit jaar worden ook sociale projectkaarten per kern gemaakt.  
 

Op gebiedsplannen staat een enquête over het gebruik van de site. De gemeente wil het 

gebruik van de site inzichtelijk maken i.v.m. eventuele nieuwe site van de gemeente i.c.m. 

doorlink systeem. Er zijn nu veel sites voor onder andere projecten, gebiedsplannen, 

gemeente. Verzoek om de enquête in te vullen. 
 

9. Voorstellen nieuwe wijkagent 

zie mededelingen. De wijkagent zal een volgende dorpstafel aansluiten. 

 

10. Aanvulling werkgroepen en bestuur 
Ivo plaatst een oproep om deel te nemen aan het bestuur en / of werkgroepen. Er zijn 
meerdere rollen vacant (secretaris / penningmeester). Aanmelden kan via het hiervoor 
genoemde emailadres of via de voorzitter. 
 

11. Rondvraag 
De heer G. de Vos informeert naar ervaring met de sluiting in de nacht van de 
huisartsenpost? Geen meldingen uit de zaal. 
 
De heer Breure informeert of de steenslag op de Oudemolensedijk nabij Aldi vervangen kan 
worden door grastegels. Jeroen geeft aan dat de wegbeheerder gekozen heeft voor een 
andere oplossing i.v.m. belastbaarheid. Daarnaast wordt gesuggereerd paaltjes te plaatsen 
i.p.v. de steenslag/gravel.  
 
De Margrietstraat wordt niet aangepast ivm toenemende snelheid. Is al meerdere keren 
beantwoord door de gemeente.  
 
Bij grote evenementen in De Parel wordt de berm gebruikt als parkeerplaats. Gebleken is dat 
in natte periode auto’s zich vastrijden in de berm. Kunnen hier grastegels neergelegd worden 
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om dit te voorkomen. Opnemen in de werkgroep fysiek. 
 
De heer Laheij stelt voor publiciteit voor de dorpstafel te zoeken via de braderie etc. Mooi 
voorstel, maar terughoudend i.v.m. fysiek bedreiging in het verleden. Wordt besproken in het 
bestuur, samen met andere communicatie initiatieven. 
 
De heer Kuijn wil weten wie verantwoordelijk is voor het bijhouden en maaien van de 
graskanten bij de waterlopen in het dorp. Waterschap en gemeente wijzen nu naar elkaar en 
een duidelijk antwoord ontbreekt. Maaien gebeurt nu selectief. De communicatie en 
terugkoppling loopt via de gemeente. Graag opnemen in de werkgroepen. 
 
Mevrouw Van Doesbrug geeft aan dat Woonkwartier graag aanhaakt in het najaar bij thema 
avonden. Ouderen, wmo, huisvesting etc. Nadere info kan verkregen worden via 
maryvandoesburg@woonkwartier.nl 

  

De heer Van Deursen stel voor om aparte email adressen voor de werkgroepen aan te 

leggen. Wordt besproken in het bestuur.  

 

Jeroen Leijdens geeft aan dat de bouw op het Schoolplein vertraging oploopt omdat er nog 

geen 70% van de woningen is verkocht. De voornaamste oorzaak is te vinden in de hoge 

bouwkosten. 

 

De voorzitter komt hierna terug op het geparkeerde item m.b.t. de dorpsraad. Hij spreekt zijn 

teleurstelling uit over deze ontwikkeling en vraagt hierop aan de heren Breure en Vollenbregt 

een verklaring. Deze wordt niet gegeven.  

 

Vervolgens sluiten Jeroen Leijdens en Bas van Deursen aan bij de opmerking van de 

voorzitter. Tevens spreekt wethouder Joosten uit dat de dorpstafel het aanspreekpunt is van 

de gemeente en het bestuur keihard werkt voor het dorp. Zij is teleurgesteld in het standpunt 

van beide heren en roept deze op om deze actie te staken. 

 

12. Sluiting 
De voorzitter sluit de vergadering om 22.30 uur. 

Volgende dorpstafel 12 september 2023. 

mailto:maryvandoesburg@woonkwartier.nl

